
Zápis z jednání Osadního výboru Horní Stakory (OVHS) 19. 5. 2021 od 18 hodin 

Účast členů: P. Švestková, M. Štěpánek, J. Horák, M. Rybář, J. Krejčí, L. Antoň 

Přizvaní zastupitelé: Ing. Blecha,  

Omluveni: Ing. Mlejnek 

 

1) Informace o přípravě opravy komunikací po dokončení kanalizace – povrch státní 

průtahové komunikace by měl být dle informace z jednání zastupitelstva opraven v celé 

ploše. Vybrané části místních komunikací budou opraveny investorem VaK MB také 

celoplošně za finančního přispění města. Zbývající úseky budou uvedeny investorem do 

původního stavu. Zlepšení stavu těchto úseků bude nutné řešit v následujících letech. 

Proběhla oprava dešťové kanalizace pod školou a pracuje se na novém chodníku od 

školy - směr Dolní Stakory.  

P. Švestková informovala o připravované schůzce vlastníků pozemků z horní části 

lokality „ HS západ“. Cílem má být zlepšení stavu komunikace v této části lokality po 

dokončení kanalizace. 

 

2) Pálení „čarodějnic“ – z důvodu omezení - covid 19 – neproběhlo tradičně 30.4. 

Členové OV se dohodli, že by mohlo proběhnout v sobotu 29.5.2021 v podvečer. M. 

Rybář zajistí ohlášení hasičům a P. Švestková rozešle pozvánky. 

 

3) Strategický plán rozvoje města Kosmonosy – je připraven ke schválení 

zastupitelstvem města. Obsahuje projekt rekonstrukce hasičárny v Horních Stakorách.  

 

4) Údržba zvonice – po dohodě s Janem Kortánem došlo k vyklizení uskladněných věcí a 

město zajistilo ošetření dřevěné konstrukce zvonice. Hasiči počítají s provedením 

vnějšího nátěru zvonice po dohodě s pracovníky MÚ Kosmonosy. 

 

5) Stakorské muzeum – člen OV a Muzejního spolku Jaroslav Horák z Chaloupek pracuje 

na inventarizaci exponátů. Muzejní spolek připravuje doplnění expozice o exponáty 

z depozitu a úpravu současné expozice tak, aby byla atraktivnější pro návštěvníky. 

 

 

   

 

Zapsala P. Švestková, předsedkyně osadního výboru. 


